
„Puchar już mamy, na Mistrza Polski czekamy” | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro „Puchar już mamy, na Mistrza Polski
czekamy” | 1

22 kwietnia 2009

„Puchar już mamy, na Mistrza Polski czekamy”

Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka spotkał się z zawodnikami klubu VIVE Kielce, prezesem
Bertusem Servaasem oraz dyrektorem klubu Arkadiuszem Karchem. Wizyta w urzędzie
związana była z wielkim sukcesem kieleckiej drużyny, jakim był niedawny triumf w finale
Pucharu Polski w Piłce Ręcznej. Wicemarszałek wręczył zawodnikom pamiątkowy puchar
oraz podziękował ze promowanie naszego regionu na terenie całego kraju. Zdzisław Wrzałka
wyraził również wdzięczność, za działania klubu w zakresie propagowania sportu wśród
najmłodszych mieszkańców naszego regionu. – Jesteście tymi ludźmi, którzy rozsławiają
region świętokrzyski w całym kraju – powitał zawodników wicemarszałek Zdzisław
Wrzałka. – Zwycięstwo w finałowym meczu we Włocławku dowodzi, że zespół VIVE Kielce
odnosi coraz większe sukcesy. Przynosicie tym samym Panowie wielką radość mieszkańcom
Kielecczyzny. A Puchar Polski to z pewnością nie ostatni sukces. Chciałoby się rzec za
kibicami, którzy przybyli do hali we Włocławku: „Puchar już mamy, na Mistrza Polski
czekamy”. Jestem przekonany, że te życzenia kibiców spełnicie Panowie i pod koniec maja
po raz kolejny będziemy wspólnie świętować wielki sukces świętokrzyskiego sportu. – Piłka
ręczna staje się coraz bardziej popularna dzięki drużynie VIVE, trenerowi a przede
wszystkim dzięki kolejnym sukcesom. Świadczy o tym frekwencja na meczach w hali przy
ulicy Bocznej oraz wielkie zainteresowanie piłką ręczną wśród młodzieży.

Wicemarszałek nawiązał do zainteresowania samorządu województwa wagą sportu,
szczególnie w rozwoju i wychowaniu młodego człowieka – Chcemy zrealizować razem ze
Świętokrzyskim Centrum Doskonalenia Nauczycieli w Kielcach projekt, który zakłada
utworzenie w każdej świętokrzyskiej szkole zajęć z piłki ręcznej – poinformował
wicemarszałek. Jego zdaniem, z jednej strony pozwoli to zainteresować młodzież
uprawianiem sportu, z drugiej – możliwe będzie odkrywanie kolejnych talentów, które być
może w przyszłości zasilą także kadrę klubu VIVE. Zdzisław Wrzałka poinformował także o
„Świętokrzyskim Programie Rozwoju Kultury Fizycznej i Sportu na Obszarach Wiejskich”, a
także o innych programach, które zakładają wsparcie finansowe – w zakresie inwestycji
sportowych, tj. boisk, sal gimnastycznych, kompleksów sportowych – ze środków Unii
Europejskiej, Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i budżetu województwa. – Przygotowany
przez nas program rozwoju sportu na terenach wiejskich stanowi ciekawą ofertę dla
środowisk sportowych z terenów wiejskich i pozwoli wzbogacić formy spędzania czasu na
terenach, które zamieszkuje połowa mieszkańców województwa świętokrzyskiego –
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przekonywał Zdzisław Wrzałka.


